
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: astrid.o@t-mobilethuis.nl <astrid.o@t-mobilethuis.nl>  
Verzonden: vrijdag 11 oktober 2019 11:11 
Aan: gemeente, gemhzn <gemeente@huizen.nl> 
Onderwerp: walnotenbomen en tamme kastanjes/maaibeleid/biodiversiteit e.d. 
 
 
Aan afd. beleid groenvoorziening.                                         
                Huizen 11 oktober 2019 
 
 
 
Aan de Leden van de Raad gemeente Huizen 
 
Aan het College van de gemeente Huizen 
 
 
 
 
afd: beleid groenvoorziening betreffende maaien Bovenmaat e.d. 
 
 
Hierbij eerst een compliment, ik ben 37 jaar woonachtig in Huizen en ben enorm blij met alle bomen 
die vruchten geven zoals de walnoten en tamme kastanjes in o.a. de Bovenmaat. 
 
Je ziet ook dat mensen die weleens wat extra's kunnen gebruiken hier ook graag gebruik van maken. 
 
Kortom een maand zeker lopen we gezellig allemaal te rapen en plukken.  
En uit te wisselen wat we ervan maken. 
 
 
Vraag echter is om niet te maaien vanaf 3e week september tot eind oktober bij de gebieden waar 
deze bomen staan t.w. het Gooimeerdijkpark, Kooizand e.d. 
 
 
En wellicht ook meerdere gebieden in onze gemeente waar deze bomen staan. Het gezellig rapen 
samen wordt verknald omdat de maaier alles aan stukken maait, erg jammer. 
 
 
 
 
 
Dan de volgende vraag/dringend advies 
 
 
In het kader van de duurzaamheid en vooral het behoud van insecten t.w.  
vlinders libellen krekels e.d. wil ik u vragen het maaibeleid in Huizen aan te passen. 
 
 
Bijzonder ook in het Gooierdijkpark Bovenmaat en Gooise Zomerkade. 
 
2 weken geleden kwam er een enorme maaier mét slurper en heeft dagenlang  
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alles weg lopen maaien. Ook de wallen. 
 
Dit inclusief alle afgezette eitjes van insecten w.o. ook vlinders en  
libellen. 
 
We hebben veel bloemenzaden gezaaid, ook op het veld achter de  
moestuinen van de Volkstuinvereniging Huizen dus aan de Gooise Zomerkade  
alles is weg. 
 
Voor de biodiversiteit is dit ook een enorme klap, alles kaal. Ook  
achter de grote speeltuin Middelgronden is alles kaal en opgeslurpt. 
 
 
 
Vraag/advies: zou u in overweging kunnen nemen om dit beleid aan te  
passen zoals bijv. de BEL gemeente al heeft gedaan en Gooisemeren. 
 
Dat zou voor onze natuur een enorme verbetering zijn, immers zeker 60%  
van onze insecten is verdwenen en dat is ook voor onze  
voedselvoorziening een ramp. 
 
Tevens zou u door het lokken van vogels ook minder eikenprocessierupsen  
in Huizen krijgen. 
 
Tevens zou ik u aanraden veel mezenkasten aan de eikenbomen te hangen en  
ook weinig stroken te maaien (korter stuk). 
 
De Universiteit Wageningen heeft in een proefopstelling hierdoor 80%  
minder eikenprocessierupsen gevonden. De moeite waard om dit alles in te  
voeren. 
 
Tevens werkt u naar een enorme bezuiniging toe, 
 
- minder maaikosten 
- zeker minder opruimkosten van de eikenprocessierups met als prijs!, 
- herstel van de biodiversiteit. 
 
 
 
Dank u en met vriendelijke groet Mw. A. Ostermann te Huizen 06-54223055 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


